
BRM.0012-2.9.2024 

 

 

Protokół Nr 9 

z posiedzenia z posiedzenia Komisji Budżetu 

z dnia 18 października 2024r. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Pan Mariusz Labudda, Przewodniczący Komisji. Obecni według 

załączonej listy obecności. 

 

Porządek obrad 

1. Zaopiniowanie wniosku w sprawie wsparcie finansowe zakupu samochodu 

przystosowanego do przewozu osób niepełnosprawnych dla Ośrodka Adaptacyjnego w Pucku 

2. Zaopiniowanie wniosku Gminy Kłodzko o wsparcie finansowe i materialne w obliczu 

klęski żywiołowej 

3. Zaopiniowanie wniosku Centrum Kultury we Władysławowie o zwiększenie dotacji 

podmiotowej organizatora na rok 2024 o kwotę 118 000, 00 zł 

4. Zaopiniowanie wniosku SP Chłapowo o dofinasowanie organizacji Szkolnego Turnieju 

Rummikub oraz Gminnego Turnieju Rummikub w wysokości 1500, 00 zł 

5. Zaopiniowanie wniosku w sprawie wsparcia finansowego dla Komendy Powiatowej 

Państwowej Straży Pożarnej w Pucku w kwocie 6 000, 00 zł na montaż instalacji 

fotowoltaicznej. 

6. Zaopiniowanie zmian do budżetu na 2024r. 

7. Zaopiniowanie stawek podatków i opłat lokalnych na 2025r. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do zawarcia umowy o 

dofinansowanie i realizację przez Gminę Władysławowo projektu pn. „Wdrożenie Planu 

Gospodarki Odpadami dla Województwa Pomorskiego (PGOWP) uwzględniającego 

hierarchię sposobów postępowania z odpadami komunalnymi oraz zasady gospodarki 

cyrkularnej (GOZ)” (LIFE Pom GOZilla.PL) w ramach programu Instrumentu Finansowego 

LIFE 2021-2027, Obszar – Środowisko, Podprogram - Gospodarka o obiegu zamkniętym i 

jakość życia (nr SIP LIFE-2023-STRAT-ENV-SIP-two-stage) i zawarcia umowy partnerstwa 

z Zarządem Województwa Pomorskiego 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia przedsięwzięcia do realizacji oraz 

złożenia wniosku o dofinansowanie pn.: „Poprawa efektywności energetycznej Zespołu Szkół 

nr 1 we Władysławowie” oraz „Poprawa efektywności energetycznej Szkoły Podstawowej w 

Karwi” 

 

1. Zaopiniowanie wniosku w sprawie wsparcie finansowe zakupu samochodu 

przystosowanego do przewozu osób niepełnosprawnych dla Ośrodka Adaptacyjnego w Pucku 

Treść wniosku: 

Zwracamy się do Państwa z gorącą prośbą o wsparcie finansowe zakupu samochodu 

przystosowanego do przewozu osób niepełnosprawnych, który jest niezbędny dla naszego 

Ośrodka Adaptacyjnego w Pucku. Od 24 lat, tj. od 1 lutego 2000 roku, działamy na rzecz osób 

z niepełnosprawnościami, wspierając ich w codziennym funkcjonowaniu oraz integracji 

społecznej. Nasza działalność obejmuje szeroki zakres usług, w tym terapię zajęciową, 

wsparcie psychologiczne oraz organizację zajęć integracyjnych. Obecnie pod naszą opieką 

znajduje się łącznie 108 osób niepełnosprawnych intelektualnie z terenu całego powiatu 

b.jamros
nagłówkowa



puckiego. Nasz Ośrodek jest jedną z największych placówek tego typu w województwie a na 

pewno największą w powiecie puckim. 

Przez ćwierć wieku udało nam się pomóc setkom osób, dzięki zaangażowaniu naszych 

pracowników, wolontariuszy oraz wsparciu lokalnej społeczności i darczyńców. Niestety, 

obecnie borykamy się z problemem braku odpowiedniego środka transportu. Nasz tabor 

samochodowy, którym dysponujemy, jest już bardzo wysłużony i coraz częściej ulega awariom. 

Posiadamy pięć samochodów, z których dwa mają przebiegi powyżej 650 tysięcy km. Nowy 

lub nowszy samochód umożliwiłby nam bezpieczny i regularny transport naszych 

podopiecznych na zajęcia terapeutyczne, wizyty lekarskie, wyjazdy na rehabilitację domową 

(dla naszych podopiecznych, którzy są leżący to jedyna forma wsparcia) oraz różnego rodzaju 

wyjazdy integracyjne. 

Zakup nowego samochodu to koszt rzędu 190 000 — 250 000 zł, ale koszt zakupu dobrego 

używanego samochodu to kwota rzędu 50 000 — 75 000 zł. Pomoc finansowa z Państwa strony 

pozwoliłaby nam na realizację tego celu, a tym samym na dalsze skuteczne wsparcie naszych 

podopiecznych. Każda, nawet najmniejsza, kwota będzie dla nas ogromnym wsparciem  

i przybliży nas do realizacji tego ważnego celu. 

W zamian za Państwa wsparcie, oferujemy możliwość umieszczenia logo Państwa firmy  

na naszym nowym samochodzie oraz na naszej stronie internetowej, co podkreśli Państwa 

zaangażowanie w działania na rzecz społeczności osób niepełnosprawnych. 

Dziękujemy za rozważenie naszej prośby. W razie jakichkolwiek pytań, pozostajemy  

do Państwa dyspozycji. 

Mamy nadzieję, że będziemy mogli liczyć na Państwa pomoc w tym ważnym 

przedsięwzięciu. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do przedstawionego wniosku? 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie powyższy wniosek: 

Głosowanie: 6 głosów przeciw, 1 głos wstrzymujący – opinia negatywna 

 

2. Zaopiniowanie wniosku Gminy Kłodzko o wsparcie finansowe i materialne w obliczu 

klęski żywiołowej 

Treść wniosku: 

W obliczu klęski żywiołowej - powodzi, która dotknęła Gminę Kłodzko zwracam  

się do Państwa o pilne wsparcie finansowe i materialne. 

Gmina Kłodzko to jedna z największych gmin w Polsce, 35 miejscowości. Trzy z nich  

tj. Ołdrzychowice Kłodzkie, Żelazno oraz Krosnowice zostały najbardziej dotknięte przez 

powódź. Sytuacja jest dramatyczna. Skutki tej katastrofy są poważne i wymagają 

natychmiastowej reakcji. Fala powodziowa, która przeszła przez naszą gminę spowodowała 

całkowity brak dostępu do podstawowych potrzeb mieszkańców, zniszczenia budynków 

mieszkalnych oraz olbrzymie straty w infrastrukturze drogowej, sanitarnej i wodociągowej. 

Państwa pomoc przyczyni się do szybszej odbudowy terenów Gminy Kłodzko zniszczonych 

przez powódź. Zapewniam, że wszelkie darowizny zostaną wykorzystane zgodnie  

z pogrzebami lokalnej społeczności. 

 

Przewodniczący Komisji poddał głosowanie kwestie rozpatrzenia wniosku podczas prac nad 

budżetem Gminy na 2025r.: 

 

Głosowanie: 7głosów za, 1 głos wstrzymujący – opinia pozytywna 

3. Zaopiniowanie wniosku Centrum Kultury we Władysławowie o zwiększenie dotacji 

podmiotowej organizatora na rok 2024 o kwotę 118 000, 00 zł 



Treść wniosku: 

 

Centrum Kultury we Władysławowie zwraca się z wnioskiem o zwiększenie dotacji 

podmiotowej organizatora na rok 2024 0 kwotę 118.000,00 zł. Prośba podyktowana jest m.in. 

realizacją zadań, które nie były uwzględnione w planie finansowym na rok bieżący, a na których 

częściową realizację Centrum Kultury otrzymało środki zewnętrzne, wymagające posiadania 

wkładu własnego. 

Radny Michał Klein poprosił w przyszłości o bardziej szczegółowe uzasadnienie do 

wniosku (wykazujące na jakie cele będą wydatkowane przekazane w ramach datacji środki). 

 

Przewodniczący Komisji poddał głosowanie powyższy wniosek: 

 

Głosowanie: 7 głosów za, 1 głos wstrzymujący – opinia pozytywna 

 

 

4. Zaopiniowanie wniosku SP Chłapowo o dofinasowanie organizacji Szkolnego Turnieju 

Rummikub oraz Gminnego Turnieju Rummikub w wysokości 1500, 00 zł 

Treść wniosku: 

Zwracamy się z uprzejmą prośbą o dofinansowanie organizacji Szkolnego Turnieju 

Rummikub oraz Gminnego Turnieju Rummikub w wysokości 1500 zł. 

Turnieje odbędą się w marcu i kwietniu 2025 r. w Szkole Podstawowej w Chłapowie, 

a przeznaczone są dla uczniów szkół podstawowych z terenu gminy Władysławowo. Zwycięzca 

Gminnego Turnieju Rummikub otrzyma awans na turniej na szczeblu wojewódzkim. 

Rummikub jest emocjonującą grą towarzyską rozwijającą umiejętności 

matematyczne, logicznego i strategicznego myślenia, współpracy w grupie oraz umiejętności 

językowych wśród uczniów. Dodatkowo jest atrakcyjną formą spędzania wolnego czasu  

w gronie rodziny i przyjaciół. 

 

Zadecydowano, aby zwrócić się do SP Chłapowo o uszczegółowienie wydatków i omówienie 

wniosku na najbliższym posiedzeniu połączonych komisji Rady. 

 

Posiedzenie Komisji opuścił radny Adam Białas. 

 

5. Zaopiniowanie wniosku w sprawie wsparcia finansowego dla Komendy Powiatowej 

Państwowej Straży Pożarnej w Pucku w kwocie 6 000, 00 zł na montaż instalacji 

fotowoltaicznej. 

Treść wniosku: 

 

Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Pucku dąży do zrealizowania projektu 

dot. montażu instalacji fotowoltaicznej na dachu Jednostki Ratowniczo — Gaśniczej 

Państwowej Straży Pożarnej w Pucku. Aby móc wykonać przedmiotowe przedsięwzięcie 

rozpoczęliśmy pozyskiwanie środków finansowych. Całkowity koszt przedsięwzięcia 

wyceniliśmy na około 165.000,00 zł. o mocy 28 kWp z magazynem energii 20 kWh. W związku 

z powyższym zwracam się z prośbą ujęcie w planie budżetu środków finansowych w bieżącym 

roku w kwocie 6.000,00 zł (słownie złotych: sześć tysięcy) na Wojewódzki Fundusz Wsparcia 

Państwowej Straży Pożarnej województwa pomorskiego, z przeznaczeniem dla Komendy 

Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Pucku na montaż instalacji fotowoltaicznej. 



Inwestycja w panele fotowoltaiczne pozwali na duże oszczędności w rachunkach za prąd. 

Ponadto panele fotowoltaiczne pozwolą pozbyć się problemu przerw w dostawie energii,  

co dodatkowo wpłynie korzystnie na bezpieczeństwo w powiecie. 

Proszę o pozytywne rozpatrzenie prośby. 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie powyższy wniosek: 

 

Głosowanie: 7 głosów przeciw – opinia negatywna 

Na posiedzenie Komisji powrócił radny Adam Białas. 

6. Zaopiniowanie zmian do budżetu na 2024r. 

 

1. Wprowadza się środki bieżące po stronie dochodów w wysokości 450 000,00 zł jako 

wpływ z tyt. opłaty targowej – dostosowanie planu do wykonania. 

2. Wprowadza się środki po stronie dochodów w wysokości 645 506,00 zł jako wpływy z 

dochodów z tytułu sprzedaży – dostosowanie planu do wykonania. 

3. Wprowadza się środki z Funduszu Przeciwdziałania COVID 19 zgodnie ze złożonym 

wnioskiem do Pomorskiego Urzędu Wojewódzkiego na wypłatę refundacji podatku VAT 

odbiorcom paliw gazowych: 

Dochody  85395 – 2180        23 915,55 zł  

Wydatki   85395 – 3110        23 446,61 zł 

85395 – 4210           468,94 zł 

4. Wprowadza się nowe zadanie pn.: „Bliżej wiedzy – podniesienie jakości edukacji  w 

Gminie Władysławowo”. Umowa o dofinansowanie nr FEPM.05.08-IŻ.00- 0088/24-00 z dnia 

13 sierpnia 2024 roku. Całkowity nakład finansowy to kwota 2.064.601,92 zł, zadanie 

realizowane będzie w latach 2024-2026. 

-do piątku otrzymam i przygotuję szczegółowy podział na poszczególne lata w zakresie 

dofinansowania i wkładu własnego 

 

5. Zwiększa się plan wydatków w jednostkach oświatowych celem zabezpieczenia 

środków na wynagrodzenia i pochodne: 

- 801 o kwotę 170 000 zł w SP nr 2 Władysławowo 

- 801 o kwotę 11 700 zł w Zespole szkół nr 1 we Władysławowie 

- 801 o kwotę 90 900 zł w SP w Chłapowie 

- 801 o kwotę 95 000zł w SP Jastrzębia Góra 

- 801 o kwotę 98 100 zł w SP Karwia 

- 801 o kwotę 10 000 zł w Przedszkolu we Władysławowie 

6. 80195-4300 o kwotę 10 000 zł na wydatki (ZOPO) – korzystanie z pływalni dla 

uczniówa. kl. III i IV szkół podstawowych 

7. Zwiększa się plan wydatków OPS w rozdziale 85202-4330 o kwotę 150 000 zł dot. 

kosztów związanych z pobytem mieszkańców w Domach Pomocy 

8. Zwiększa się plan wydatków OPS w rozdziale 85508-4330 o kwotę 25 000 zł dot. 

kosztów związanych z pobytem dzieci umieszczonych w różnych formach pieczy zastępczej 

9. 90015 – 4260 o kwotę 239 300 zł na wydatki związane dostawą energii oraz 

konserwacje urządzeń oświetleniowych w związku ze zwiększoną ilością punktów 

przyłączeniowych 

 

10. 70005 – 6060 o kwotę 195 506 zł na zadanie inwestycyjne „Wykup gruntów” w 

związku z koniecznością rozliczenia transakcji zamiany gruntów 

 

Przeniesienia 



 

1. Przenosi się wydatki w kwocie 7 400 zł związane z realizacją zadań statutowych  

w Przedszkolu we Władysławowie dot. wynagrodzeń i pochodnych nauczycieli  

z rozdziału 80149 (specjalna organizacja nauki) do rozdziału 85404 (wczesne wspomaganie 

rozwoju dziecka) 

2. Przenosi się wydatki w kwocie 22 246 zł związane z realizacją zadań statutowych 

(80101) w SP Karwia na jednoroczny wydatek inwestycyjny pn. „instalacja monitoringu w 

szkole Podstawowej w Karwi” (80195 – 6050) 

3. Przenosi się z wydatków związanych z realizacją statutowych zadań (92604) OSiR 

kwotę 65 000,00 zł na jednoroczny wydatek inwestycyjny pn.: „Zakup pomostu pływającego 

i kontenera magazynowego przy przystani w Chałupach” (63095 – 6060). 

4. Przenosi się z wydatków związanych z realizacją statutowych zadań (01044 – 4270) 

kwotę 7 000,00zł na zabezpieczenie środków na czyszczenie separatora w porcie we 

Władysławowie (90019-4300) 

5. Przenosi się wydatki w kwocie 5 000 zł z 70005-4260 oraz w kwocie 25 000 zł z 70007-

4260, na zabezpieczenie wydatków związanych z konserwacją urządzeń oświetleniowych 

(90015-4300) w kwocie 30 000 zł 

 

Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie przyjęcie powyższych zmian do budżetu 

Gminy na 2024r.: 

 

Głosownie: 8 głosów za – opinia pozytywna  

 

7. Zaopiniowanie stawek podatków i opłat lokalnych na 2025r. 

 

S – propozycje Skarbnik Władysławowa 

B- propozycje Burmistrza Władysławowa  

 

  

PODATKI I  

OPŁATY  

LOKALNE  

Stawki 

maksymalne 

na rok  

2024 według 

MF  

Stawki wg 

uchwał   

Rady Miejskiej na rok 2024  

  

Stawki 

maksymalne 

na rok 2025  

według MF  

  

 

Propozycje  

na 2025   

(w roku 

2025 

należy 

uwzględnić 

wzrost cen 

o 2,7  

%)  

 I. Podatek od 

nieruchomości  

1. Od budynków 

mieszkalnych lub ich 

części od 1 m2 pow. 

użytk.  

 - Od budynków 

mieszkalnych  od1 

m2 powierzchni 

użytkowej.  - Od 

części mieszkalnych 

  

1,15  

  

  

1,05  

  

1,38  

  

S   1,19    

B   1,17  



budynków 

posiadających 

łączone funkcje  

    użytkowe od 1 m2 

powierzchni 

użytkowej  

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie stawki 1, 20 zł: 

Głosowanie 6 głosów za, 1 głos przeciw, 1 głos wstrzymujący – opinia pozytywna 

2.Od budynków 

związanych z 

prowadzeniem 

działalności 

gospodarczej oraz od 

budynków 

mieszkalnych lub ich 

części zajętych na 

prowadzenie 

działalności 

gospodarczej od 1 m2 

powierzchni 

użytkowej   

   

33,10  29,50  

  

  

  

  

  

34,00    

S    34,00  

B    33,80  

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie stawki 33,00 zł: 

Głosowanie: 4 głosy za, 2 głosy przeciw, 2 głosy wstrzymujące – opinia pozytywna 

3. Od budynków lub 

ich części zajętych na 

prowadzenie 

działalności   

    gospodarczej w 

zakresie obrotu 

kwalifikowanym 

materiałem siewnym 

od 1m2 pow. 

użytkowej .  

15,50  15,00   

(nie występuje)  

15,92  S    15,92  

B    15,50  

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie stawki 15,92 zł: 

Głosowanie: 8 głosów za– opinia pozytywna 



4.  Od pozostałych 

budynków od 1 m2 

pow. użytkowej i 

części pozostałych 

budynków - innych 

niż mieszkalne w tym 

zajętych na 

prowadzenie 

odpłatnej statutowej 

działalności pożytku  

publicznego przez 

organizacje pożytku 

publicznego   

- od budynków 

gospodarczych lub 

ich części typu: 

obora, chlewnia, 

stodoła, kurnik, 

stajnia, szopa z 

wyjątkiem 

nieruchomości 

zajętych na 

prowadzenie 

działalności 

gospodarczej  

- garaży   

  

11,17  

  

  

  

  

  

10,20  

  

  

  

6,50  

  

  

9,00  

11,48  S  11,48  

B  11,40  

  

  

S  11,48  

B   8,00  

  

S  11,48  

B  11,40  

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie stawki 11,45 zł od pozostałych budynków od 

1 m2 pow. użytkowej i części pozostałych budynków - innych niż mieszkalne w tym zajętych na 

prowadzenie odpłatnej statutowej działalności pożytku publicznego przez organizacje pożytku 

publicznego: 

Głosowanie: 8 głosów za - opinia pozytywna 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie stawki 8,00 zł od budynków gospodarczych 

lub ich części typu: obora, chlewnia, stodoła, kurnik, stajnia, szopa z wyjątkiem nieruchomości zajętych 

na prowadzenie działalności gospodarczej: 

Głosowanie: 8 głosów za - opinia pozytywna 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie stawki 11, 00 zł od garaży: 

Głosowanie: 4 głosy za, 3 głosy przeciw, 1 głos wstrzymujący - opinia pozytywna 

 

 

5. Od budynków lub 

ich części związanych 

z udzielaniem 

świadczeń  

zdrowotnych w 

rozumieniu 

przepisów o 

6,76  6,70  6,95  S  6,95  

B  6,80  



działalności 

leczniczej, zajętych 

przez podmioty 

udzielające tych 

świadczeń- od 1 m2 

pow. użytkowej  

  

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie stawki 6,95 zł: 

Głosowanie: 8 głosów za - opinia pozytywna 

 

6. Od budowli:  

    

  

2 %  

  

 2 %  

  

2 %  

S   2%   

B   2%  

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie stawki 2%: 

Głosowanie: 8 głosów za - opinia pozytywna 

 



7.Od gruntów:   

   a/ związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej, bez         

względu na sposób zakwalifikowania w ewidencji gruntów i        

budynków od 1 m2 powierzchni.,  

   b/ pod wodami powierzchniowymi stojącymi lub wodami 

powierzchniowymi płynącymi jezior i zbiorników sztucznych od  

1 ha powierzchni  

   c/ pozostałych w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej 

statutowej działalności pożytku publicznego przez  organizacje 

pożytku publicznego od 1 m2 powierzchni    

d/ niezabudowanych objętych obszarem rewitalizacji, o którym 

mowa w ustawie z dnia 9 października 2015r. o rewitalizacji ( Dz. 

U. z 2020r. poz. 802 ze zm.), i położonych na terenach, dla których 

miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego przewiduje 

przeznaczenie pod zabudowę mieszkaniową, usługową albo 

zabudowę o przeznaczeniu mieszanym obejmującym wyłącznie te 

rodzaje zabudowy, jeżeli od dnia wejścia w życie tego planu w 

odniesieniu do tych gruntów upłynął okres 4 lat, a w tym czasie 

nie zakończono budowy zgodnie z przepisami prawa budowlanego   
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Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie stawki 1,37 zł od gruntów: związanych z 

prowadzeniem działalności gospodarczej, bez względu na sposób zakwalifikowania w ewidencji gruntów 

i budynków od 1 m2 powierzchni:  

 

Głosowanie: 3 głosy za, 3 głosy przeciw, 2 głosy wstrzymujące   

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie stawki 1,36 zł od gruntów: związanych z 

prowadzeniem działalności gospodarczej, bez względu na sposób zakwalifikowania w ewidencji gruntów 

i budynków od 1 m2 powierzchni:  

 

Głosowanie:4 głosy za, 1 głos przeciw, 3 głosy wstrzymujące - opinia pozytywna 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie stawki 6,84 zł od gruntów pod wodami 

powierzchniowymi stojącymi lub wodami powierzchniowymi płynącymi jezior i zbiorników sztucznych 

od  1 ha powierzchni: 

 

Głosowanie: 8 głosów za – opinia pozytywna  

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie stawki 0,73 zł od gruntów pozostałych w tym 

zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności pożytku publicznego przez  organizacje pożytku 

publicznego od 1 m2 powierzchni: 

    

Głosowanie: 7 głosów za, 1 głos przeciw – opinia pozytywna  

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie stawki 4,51 zł od gruntów  niezabudowanych 

objętych obszarem rewitalizacji, o którym mowa w ustawie z dnia 9 października 2015r. o rewitalizacji ( 

Dz. U. z 2020r. poz. 802 ze zm.), i położonych na terenach, dla których miejscowy plan zagospodarowania 

przestrzennego przewiduje przeznaczenie pod zabudowę mieszkaniową, usługową albo zabudowę o 

przeznaczeniu mieszanym obejmującym wyłącznie te rodzaje zabudowy, jeżeli od dnia wejścia w życie 

tego planu w odniesieniu do tych gruntów upłynął okres 4 lat, a w tym czasie nie zakończono budowy 

zgodnie z przepisami prawa budowlanego: 

 

 Głosowanie: 8 głosów za – opinia pozytywna  

 

 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie stawki opłaty od posiadania psów na terenie 

administracyjnym Gminy Władysławowo w wysokości 100,00 zł od jednego psa oraz 50,00 zł rocznie od 

posiadania każdego następnego psa: 

 

Głosowanie: 5 głosów za, 1 głos przeciw, 2 głosy wstrzymujące – opinia pozytywna 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie stawki opłaty miejscowej od osób 

przebywających dłużej niż dobę w celach wypoczynkowych, szkoleniowych lub turystycznych 

za każdą rozpoczętą dobę pobytu na obszarze administracyjnym Gminy Władysławowo  

w wysokości 3,30zł w okresie od 1 stycznia do 31 grudnia roku podatkowego: 

 

 



Głosowanie: 7 głosów za, 1 głos wstrzymujący – opinia pozytywna 

 

Zaproponowano podwyżkę rocznych stawek podatku od środków transportowych na terenie 

administracyjnym Gminy Władysławowo w roku 2025 o 15 % dla wszystkich rodzajów pojazdów (w 

stosunku do stawek obowiązujących w 2024r.) 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie powyższą propozycje: 

 

Głosowanie:8 głosów za – opinia pozytywna 

 

Radny Adam Białas poprosił o przygotowanie odpowiedzi na następujące pytanie przez 

Referat Finansowo – Budżetowy: 

 - w jakim stopniu zmniejszyłyby się dochody budżetu Gminy Władysławowo, jeśli opłata 

targowa (w obniżonej stawce) byłaby inkasowana także w terminie od 15 czerwca do 30 

czerwca). 

 

Radny Michała Klein zaproponował stawkę dzienną opłaty targowej w okresie od dnia 15 

czerwca do dnia 31 sierpnia 2025 roku za stoisko o powierzchni do 2 m2 włącznie w wysokości 

35,00 zł. 

 

Przewodniczący poddała pod głosowanie powyższą propozycje: 

   

Głosowanie: 4 głosy za, 2 głosy wstrzymujące, 2 głosy przeciw – opinia pozytywna 

 

 

Radny Michała Klein zaproponował stawkę dzienną opłaty targowej w okresie od dnia 1 maja 

do dnia 14 czerwca 2025 roku i od dnia 1 września do dnia 30 września 2025 roku za stoisko o 

powierzchni do 2 m2 włącznie w wysokości 29,00 zł: 

 

Przewodniczący poddała pod głosowanie powyższą propozycje: 

   

Głosowanie: 4 głosy za, 2 głosy wstrzymujące, 2 głosy przeciw – opinia pozytywna 

 

Radny Michał Klein poprosił o przygotowanie następujących informacji: 

- kwot zaległości z tytułu opłaty targowej oraz podatku od nieruchomości od osób fizycznych i 

prawnych, 

- wyjaśnień dotyczących wzrostu zaległości wymagalnych w stosunku do 2023r. (czym jest 

spowodowany wzrost zaległości i jakie działania windykacyjne są podejmowane w celu 

zmieszczenia kwot zaległości), 

 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do zawarcia umowy o 

dofinansowanie i realizację przez Gminę Władysławowo projektu pn. „Wdrożenie Planu 

Gospodarki Odpadami dla Województwa Pomorskiego (PGOWP) uwzględniającego 

hierarchię sposobów postępowania z odpadami komunalnymi oraz zasady gospodarki 

cyrkularnej (GOZ)” (LIFE Pom GOZilla.PL) w ramach programu Instrumentu Finansowego 

LIFE 2021-2027, Obszar – Środowisko, Podprogram - Gospodarka o obiegu zamkniętym i 

jakość życia (nr SIP LIFE-2023-STRAT-ENV-SIP-two-stage) i zawarcia umowy partnerstwa 

z Zarządem Województwa Pomorskiego 

Projekt uchwały:  



§ 1 

1. Wyraża się zgodę na realizację przez Gminę Władysławowo projektu pn. „Wdrożenie 

Planu Gospodarki Odpadami dla Województwa Pomorskiego (PGOWP) 

uwzględniającego hierarchię sposobów postępowania z odpadami komunalnymi oraz 

zasady gospodarki cyrkularnej (GOZ)” (LIFE Pom GOZilla.PL) w ramach programu 

Instrumentu Finansowego LIFE 2021-2027, Obszar – Środowisko, Podprogram - 

Gospodarka o obiegu zamkniętym  

i jakość życia (nr SIP LIFE-2023-STRAT-ENV-SIP-two-stage) na lata 2025-2035 oraz na 

zawarcie umowy przez Gminę Władysławowo z Zarządem Województwa Pomorskiego.  

2. Poziom deklarowanego udziału finansowego Gminy Władysławowo przeznaczonego na 

realizację projektu określa się jako równowartość nie większą niż 97.639,64 EURO. 

3. Kwota, o której mowa w ust. 2, stanowi 100 % kosztów całkowitych projektu, z czego 

92 757,66 Euro będzie prefinansowane przez Instytucję Zarządzającą,  

tj.: Europejską Agencją Wykonawczą ds. Klimatu, Środowiska i Infrastruktury (European 

Climate, Infrastructure and Environment Executive Agency), ze środków Komisji 

Europejskiej co stanowi 95% wartości całego projektu. 

4. Udział własny finansowy Gminy stanowi 5% kosztów całkowitych działań i wynosi 

4.881,98 Euro.  

5. Projekt będzie realizowany przez 120 miesięcy, w tym działania Gminy Władysławowo 

zaplanowane są na maksymalnie 24 miesiące.  

§ 2 Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Władysławowa. 

§ 3 Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.  

UZASADNIENIE 

W ramach instrumentu finansowego Programu LIFE, Komisja Europejska oferuje możliwość 

pozyskania dofinansowania dla projektu strategicznego pn. „Wdrożenie Planu Gospodarki 

Odpadami dla Województwa Pomorskiego (PGOWP) uwzględniającego hierarchię sposobów 

postępowania z odpadami komunalnymi oraz zasady gospodarki cyrkularnej (GOZ)” (LIFE 

Pom GOZilla.PL) w ramach programu Instrumentu Finansowego LIFE 2021-2027, Obszar – 

Środowisko, Podprogram - Gospodarka o obiegu zamkniętym i jakość życia (nr SIP LIFE-

2023- STRAT-ENV-SIP-two-stage). W dniu 05 września 2023 Zarząd Województwa 

Pomorskiego złożył wniosek o dofinansowanie wskazanego wyżej projektu. W dniu 14 lipca 

2024 r. otrzymał informację o przeniesieniu go z listy rezerwowej do realizacji. Beneficjentami 

projektu są: Województwo Pomorskie, Uniwersytet Gdański, Pomorska Agencja Rozwoju 

Regionalnego S.A. w Słupsku, Gmina Miasto Gdańsk, Pomorska Regionalna Organizacja 

Turystyczna w Gdańsku, Polskie Stowarzyszenie Zero Waste i 24 inne gminy województwa 

pomorskiego w tym Gmina Władysławowo i 2 spółki komunalne. Na działaniach i wynikach 

projektu skorzystają wszystkie 123 gminy w województwie pomorskim i ponad 40 innych 

podmiotów. Projekt obejmie swoim zasięgiem całe województwo. Głównym rezultatem będzie 

osiągnięcie stopnia przygotowania do ponownego wykorzystania i recyklingu odpadów 

komunalnych na poziomie co najmniej 65%,  

a także zmniejszenie ilości odpadów komunalnych kierowanych na składowiska oraz 

pozostałości po ich przetworzeniu do nie więcej niż 10% całkowitej ilości odpadów 

komunalnych wytworzonych do 2035 roku.  

 

Kluczowe działania projektu:  

− mobilizacja i koordynacja środków uzupełniających na realizację inwestycji realizujących 

PGOWP (w tym wsparcie kadrowe),  

− Centrum Koordynacji i Wsparcia Samorządów i Przedsiębiorców, 

− realizację regionalnej kampanii edukacyjnej, która dotrze do około 8 milionów ludzi,  



− wspieranie samorządów w ramach merytorycznego Centrum Kompetencji Gospodarki 

Obiegu Zamkniętego,  

− wspieranie przedsiębiorców w realizacji inwestycji poprzez Centrum Wsparcia, 

− wdrożenie aplikacji mobilnej zapobiegającej powstawaniu odpadów, 

− prowadzenie badań przez naukowców zajmujących się morfologią bioodpadów  

w wybranych gminach oraz pilotażem metody prawidłowego zagospodarowania zużytych 

sieci rybackich.  

 

Projekt będzie realizowany w latach 2025–2035 w trzech fazach (I-4, II-3, III-3 lata). Projekt 

ten jest pierwszym w Polsce projektem dotyczącym wdrożenia Planu gospodarki odpadami. 

Całkowity budżet projektu to 21.907.084,77 zł, z refundacją przez Instytucję Zarządzającą,  

tj.: Europejską Agencją Wykonawczą ds. Klimatu, Środowiska i Infrastruktury 

(EuropeanClimate, Infrastructure and Environment ExecutiveAgency – CINEA). 

 

Biorąc powyższe pod uwagę podjęcie niniejszej uchwały jest zasadne. 

 

 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty 

Projekt uchwały: 

§ 1 

1. Dokonuje się wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

od właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy, zgodnie z którą opłata 

ta stanowi iloczyn liczby mieszkańców zamieszkujących daną nieruchomość oraz stawki 

opłaty określonej w § 2 ust. 1.  

2. Dokonuje się wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

od właścicieli nieruchomości, które w części stanowią nieruchomość, na której 

zamieszkują mieszkańcy a w części nieruchomość, na której nie zamieszkują mieszkańcy, 

a powstają odpady komunalne, na której prowadzona jest działalność o charakterze 

wynajmu, rozumianego jako usługi hotelarskie, zgodnie  

z art. 3 ust. 1 pkt 8 ustawy  z dnia 29 sierpnia 1997r. o usługach hotelarskich oraz usługach 

pilotów wycieczek i przewodników turystycznych (t.j. Dz.U. z 2023r., poz. 1944), zgodnie 

z którą opłata ta stanowi sumę opłat: dla części nieruchomości,  

na której zamieszkują mieszkańcy zgodnie z § 1 ust. 1 oraz dla części nieruchomości, na 

której nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne, na której prowadzona 

jest działalność o charakterze wynajmu, stanowiąca iloczyn ilości zużytej wody oraz stawki 

opłaty określonej w § 2 ust. 2.  

§ 2 

1. Ustala się miesięczną stawkę opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi,  

o której mowa w § 1 ust. 1 oraz w § 1 ust. 2 dla części nieruchomości, na której zamieszkują 

mieszkańcy, w wysokości 53,00 zł od 1 mieszkańca. 

2. Ustala się miesięczną stawkę opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi,  

o której mowa w § 1 ust. 2 dla części nieruchomości, na której nie zamieszkują mieszkańcy 

a powstają odpady komunalne, w wysokości 18,00 za 1 m3 zużytej wody. 

§ 3 

1. Ustala się miesięczną stawkę opłaty podwyższonej za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, o której mowa w § 1 ust. 1 oraz w § 1 ust. 2 dla części nieruchomości, na 

której zamieszkują mieszkańcy, jeżeli właściciel nieruchomości nie wypełnia obowiązku 



zbierania odpadów komunalnych w sposób selektywny, w dwukrotnej wysokości stawki, 

w wysokości 106,00 zł od 1 mieszkańca.  

2. Ustala się miesięczną stawkę opłaty podwyższonej za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, o której mowa w § 1 ust. 2 dla części nieruchomości, na której nie 

zamieszkują mieszkańcy a powstają odpady komunalne, jeżeli właściciel nieruchomości 

nie wypełnia obowiązku zbierania odpadów komunalnych w sposób selektywny, w 

dwukrotnej wysokości stawki, w wysokości 36,00 zł za 1 m3 zużytej wody. 

§ 4 Zwalnia się z części opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli 

nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi, kompostujących 

bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku przydomowym, w wysokości 

2,50 zł miesięcznie od 1 mieszkańca. 

§ 5 

1. Ilość zużytej wody na potrzeby ustalenia wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi dla części nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy a 

powstają odpady komunalne, o których mowa w § 1 ust. 2, ustala się  

w oparciu o dokument potwierdzający ilość zużytej wody za rok poprzedni, za okres od 01 

stycznia do 31 grudnia, wydany przez operatora sieci wodociągowej, przy czym do ilości 

zużytej wody deklarowanej na dany rok nie wlicza się zużycia wody użytej do podlewania 

ogródków. 

2. W przypadku braku opomiarowania (wodomierza) lub w przypadku nieruchomości, dla 

których brak jest odpowiednich danych dotyczących ilości zużytej wody przyjmuje się 

zużycie 3 m3 miesięcznie na jedną osobę.  

§ 6 Traci moc uchwała Nr LXXIII/1162/2023 Rady Miejskiej Władysławowa z dnia  

31 października 2023r. w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty. 

§ 7 Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Władysławowa. 

§ 8 Uchwała wchodzi w życie z dniem 01 stycznia 2025 roku. Uchwała podlega ogłoszeniu w 

Dzienniku Urzędowym Województwa Pomorskiego. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Zgodnie z art. 6j ust. 1 ustawy z 13 września 1996r. o utrzymaniu czystości i porządku 

w gminach, rada gminy wybiera metodę ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w oparciu o liczbę mieszkańców zamieszkujących daną nieruchomość, ilość 

zużytej wody z danej nieruchomości, powierzchnię użytkową lokalu mieszkalnego bądź od 

gospodarstwa domowego. 

Decyzją Rady Miejskiej Władysławowa, dla nieruchomości zamieszkałych wybrana 

została metoda w oparciu o liczbę mieszkańców zamieszkujących daną nieruchomość.  

Z uwagi na charakter turystyczny Gminy Władysławowo, objęto systemem 

gospodarowania odpadami komunalnymi również nieruchomości mieszane, to znaczy takie, 

które w części stanowią nieruchomość, na której zamieszkują mieszkańcy a w części 

nieruchomość, na której nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne, na której 

prowadzona jest działalność o charakterze wynajmu, rozumianego jako usługi hotelarskie, 

zgodnie z art. 3 ust. 1 pkt 8 ustawy  z dnia 29 sierpnia 1997r. o usługach hotelarskich oraz 

usługach pilotów wycieczek i przewodników turystycznych. 

Zgodnie z art. 6j ust. 4 ustawy z 13 września 1996r. o utrzymaniu czystości i porządku 

w gminach, w przypadku nieruchomości, która w części stanowi nieruchomość, na której 

zamieszkują mieszkańcy, a w części nieruchomość, na której nie zamieszkują mieszkańcy a 

powstają odpady komunalne, opłata za gospodarowanie odpadami komunalnymi stanowi 

sumę opłat obliczonych dla obu z tych części nieruchomości. 

Zgodnie z art. 6j ust. 3a w/w ustawy, w przypadku nieruchomości, na których są 

świadczone usługi hotelarskie, dopuszcza się, aby opłata za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi stanowiła iloczyn ilości zużytej wody z danej nieruchomości oraz stawki opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Biorąc pod uwagę powyższe, dla nieruchomości mieszanych przyjęto metodę naliczenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi stanowiącą sumę opłat obliczonych dla obu 

z tych części nieruchomości, tj. dla części nieruchomości zamieszkałej w oparciu o liczbę 

mieszkańców a dla części nieruchomości niezamieszkałej w oparciu o ilość zużytej wody. 

Szacując wysokość stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi wzięto 

pod uwagę liczbę osób oraz ilość zużytej wody zadeklarowanych w deklaracjach o wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Do wyliczeń przyjęto 211.841 m3 wody 

oraz 149.400 osób w skali roku (12.450 osób miesięcznie). Dla zapewnienia pokrycia 

wydatków planowanych na 2025 rok w wysokości 11.500.000,00 zł, niezbędne jest przyjęcie 

stawek opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w wysokości 53,00 zł od osoby 

oraz 18,00 zł za 1m3 wody. 

W 2023 roku niezbędne było dofinansowanie systemu gospodarowania odpadami 

komunalnymi z budżetu gminy w wysokości ponad 1.000.000,00 zł. W 2024 roku niezbędne 

będzie również dofinansowanie systemu w wysokości ok. 2.000.000,00 zł. Celem zapewnienia 

samofinansowania się systemu, niezbędne jest przyjęcie stawek opłaty w podanej wysokości.  

Zgodnie z art. 6k ust. 3 w/w ustawy, rada gminy określa stawkę opłaty podwyższonej  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi, jeżeli właściciel nieruchomości nie wypełnia 

obowiązku zbierania odpadów komunalnych w sposób selektywny, w wysokości nie niższej 

niż dwukrotna wysokość i nie wyższej niż czterokrotna wysokość stawki ustalonej przez radę 

gminy. Przyjęto stawkę opłaty podwyższonej w wysokości dwukrotnej wysokości stawki 

podstawowej. 

Zgodnie z art. 6k ust. 4a w/w ustawy, wprowadzono zwolnienie w części z opłaty  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych 



budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi, kompostujących bioodpady stanowiące odpady 

komunalne w kompostowniku przydomowym.  

Zagospodarowywanie bioodpadów przez właścicieli nieruchomości w przydomowych 

kompostownikach zmniejszy ilość bioodpadów odbieranych z nieruchomości przez gminę,  

co wpłynie na obniżenie kosztów ponoszonych na odbiór i zagospodarowanie tej frakcji 

odpadów, co pozwala na wprowadzenie zwolnienia z części opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi dla tych właścicieli nieruchomości. Ze złożonych deklaracji o 

wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi wynika, że 4,3% właścicieli 

nieruchomości zagospodarowuje bioodpady we własnym zakresie. W związku z tym 

wprowadzono zwolnienie w części opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w 

wysokości 2,50 zł miesięcznie od każdej osoby zamieszkującej daną nieruchomość.  

 

W świetle powyższego podjęcie niniejszej uchwały jest konieczne i uzasadnione. 

 

Radny Adam Białas zaproponował wprowadzenie stawek opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w wysokości 49,00 zł od osoby oraz 18,00 zł za 1m3 wody. 

 

Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do przedstawionego wniosku? 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący komisji poddał pod głodowanie powyższy wniosek radnego Adama Białasa: 

Głosowanie: 4 głosy za, 3 głosy przeciw, 1 głos wstrzymujący – opinia pozytywna 

 

Sprawy organizacyjne referuje Pani Agnieszka Minkowska, Inspektor ds. pokiwania funduszy 

zewnętrznych 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia przedsięwzięcia do realizacji oraz 

złożenia wniosku o dofinansowanie pn: „Poprawa efektywności energetycznej Zespołu Szkół 

nr 1 we Władysławowie” oraz „Poprawa efektywności energetycznej Szkoły Podstawowej w 

Karwi” 

Projekt uchwały: 

§ 1 Wyraża się wolę złożenia wniosku o dofinansowanie i przystąpienia do realizacji 

przedsięwzięcia dla zadania pn: „Poprawa efektywności energetycznej Zespołu Szkół nr 1  

we Władysławowie” oraz „Poprawa efektywności energetycznej Szkoły Podstawowej w 

Karwi” w ramach programu priorytetowego "Wymiana źródeł ciepła i poprawa efektywności 

energetycznej szkół" (program realizujący inwestycję B1.1.3 Wymiana źródeł ciepła i 

poprawa efektywności energetycznej szkół Komponent B "Zielona energia i zmniejszenie 

energochłonności") w ramach Krajowego Planu Odbudowy i Zwiększania Odporności. 

§ 2 Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Władysławowa.  

§ 3 Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

UZASADNIENIE  

Powyższą Uchwałą Rady Miejskiej Władysławowa wyraża zgodę na złożenie wniosku 

oraz przystąpienie do realizacji projektu p.n. „Poprawa efektywności energetycznej Zespołu 

Szkół nr 1 we Władysławowie” oraz „Poprawa efektywności energetycznej Szkoły 

Podstawowej w Karwi” ubiegającego się o dofinansowanie w ramach programu 

priorytetowego „Wymiana źródeł ciepła i poprawa efektywności energetycznej szkół” 

(program realizujący Inwestycję B1.1.3. Wymiana źródeł ciepła i poprawa efektywności 

energetycznej szkół Komponent B „Zielona energia i zmniejszenie energochłonności” w 

ramach Krajowego Planu Odbudowy i Zwiększania Odporności).  



Jednym z załączników wymaganych przy złożeniu wniosku, o którym mowa powyżej 

jest Uchwała Rady Miejskiej w sprawie przyjęcia przedsięwzięcia do realizacji oraz złożenia 

wniosku. Projekt obejmuje swym zakresem wsparcie poprawy efektywności energetycznej 

i/lub wymianę/modernizację źródeł ciepła wraz z możliwością zastosowania odnawialnych 

źródeł energii w budynkach Zespołu Szkól nr 1 we Władysławowie oraz Szkoły Podstawowej 

w Karwi.  

Podjęcie przedmiotowej uchwały związane jest z możliwością pozyskania środków 

finansowych pochodzących z Krajowego Planu Odbudowy i Zwiększania Odporności,  

w wysokości maksymalnie do 100% kosztów kwalifikowanych projektu.  

W związku z powyższym podjęcie uchwały jest zasadne. 

  

Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały? 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący komisji poddał pod głodowanie powyższy projekt uchwały: 

 

Głosowanie: 8 głosów za – opinia pozytywna 

 

Na tym posiedzenie Komisji zakończono. 

Przewodniczący Komisji: 

/-/ Mariusz Labudda 
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